

MEMOREX® *dB*S

BIAS/POS	EQ
Normal	120 μ s

- High-quality performance and value in a normal bias tape.
 - Special formulation provides clear life-like reproduction of your favorite rock, pop, jazz or country music.
 - New crystal clear precision-molded cassette shell and finely-engineered mechanism ensure smooth tape performance.
 - Satisfying performance play after play on any home, car or portable stereo equipment.
-
- Un bon rapport qualité/prix pour une cassette d'enregistrement normal.
 - Formule à haut rendement donne une reproduction claire comme en direct pour tous les types de musique.
 - Le nouveau boîtier cristallin et le mécanisme intérieur sont réalisés avec précision afin d'offrir un déroulement de la bande plus précis.
 - Maximum performance sonore passage après passage dans tous les types d'appareils enregistreurs.

Memtek Products

P.O. Box 901021 Ft. Worth, Texas 76101 U.S.A.

Made in Korea Fabriqué en Corée

MEMOREX
***dB*S**

Full Lifetime Warranty: This cassette will be replaced free of charge if it is ever found defective in materials or workmanship. Simply send it, postage prepaid, to Memtek Products. *Other than replacement, Memtek Products will not be responsible for any damages or losses [including consequential damages] caused by the use or performance of this cassette.

Garantie à vie: Cette cassette sera remplacée sans frais si elle présente un défaut de matériau ou de fabrication il suffit de l'envoyer port payé à Memtek Products. *Ce remplacement excepté, Memtek Products rejette toute responsabilité quant aux pertes ou dommages [compris les dommages indirects] causés par l'utilisation ou le fonctionnement de cette cassette.

